
HVA ITFK’s styremøte nr. 2/2015 

NÅR Mandag 09. mars kl. 18.30- 21.30 

HVOR Hjemme til Tove på Levanger. 

HVEM Brynjar, Tove, Bjørnar, Anita, Bjørn, Joakim og 

Andreas 
 
Sak 8/15: 
Godkjenning av referat fra forrige styremøte 21.jan-15 
 
Vedtak: OK! 
 
Sak 9/15: 
Innkommende brev/epost 
Brev fra NJFF – Nord-Trøndelag om utstillinger. 
 
Vedtak: Brynjar skriver svar til dem. 
 
Sak 10/15: 
Gjennomgang årsmøtereferat(budsjett-navn instruktører akt nord/sør, festkomite) 
 
Vedtak: Instruktørene er ført opp i årsmeldingen. Budsjett er justert i forhold til det 
årsmøtet bestemte.  
Den nye festkomiteen er Hans Christian Olsen, Lars Erik Aabakken og Stian Hårberg. 
 
Sak 11/15: 
Fra utvalgene (gjennomgang av forslag til utvalgsinstrukser) 
 
Jaktprøveutvalget: 112 påmeldte til nå. Bjørn ordner med ice-abonnement til vinterprøven.  
Det har vært utfordringer i forhold til å legge ut listene til prøven, men har kontroll på 
prøven. 
 
Akt. nord: Skal ha møte til uka i forhold til dressurkursene. Det må søkes i forhold til 
aktivitetsuka. 
Akt. sør: Skal ha møte til uka i forhold til dressurkursene. Aktivitetsuka er grei for 2015, men 
må søke for 2016. 
 
Dommerutvalget: Hans Andreas Øygården skal opp til eksamen til våren. 
Har plan om å kalle inn alle instruktørene, og presentere nytt kompendium i forkant av 
dressurkursene.  
 
Bjørnar har fått inn flere innspill som han har satt sammen, men vi bør nok samles for å sette 
det sammen. Mandat og organisasjon for ITFK skal være ei hjelpeliste for neste ledere i de 
ulike utvalgene. Det bør værekort og konsist, og ikke er avhengig av å revideres til stadighet. 
 
Vedtak: Vi bestemmer oss for å ta møte hjemme hos Bjørnar mandag 20. april klokka 
18.30. Her skal vi arbeide frem mandat og organisasjon for ITFK + enkle styremøtesaker. 



Sak 12/15: 
Medlemstall og økonomi – purring, ikke betalt. 
290 medlemmer per dags dato.  
Bjørn sjekker opp penger som er ført over fra NKK. 
Sjekket opp budsjett, og vi finner ut at vi budsjetterer med 5500. 
Sender rundt forslag til regnskap, og det oppleves som meget godt.  
Spørsmål om hvordan vi får inn sponsorpengene. Vi må ta en jobb med disse til høsten. 
Forslag fra kasserer vi fyller ut et oppgjørsskjema etter endt arrangement.  
 
Vedtak: Bjørn sender over oppgjørsskjema til utvalgsledere som igjen fyller ut disse og 
returnerer til kasserer etter endt arrangement/aktivitet. 
Andreas sender over brukernavn og passord til NKK til jaktprøveutvalget og kasserer. 
 
Sak 13/15: 
Sponsoravtale Appetitt 
Avtalen er underskrevet. Vi fikk 10 000 til hengeren, + 5000 kroner i to år. I tillegg til dette 
kommer det forpremier og profileringsutstyr til prøveledelsen. Den skal reforhandles etter to 
år. Har foreløpig ikke fått det vi skal til vinterprøven, men Tove holder kontakten med 
appetitt.  
 
Vedtak: Tove kontakter Petter Steen for å undersøke om vi kan forholde oss direkte til 
Felleskjøpet på Verdal. Bjørn sender ut giro til sponsorene våre. 
 
Sak 14/15: 
Hjemmeside - webmaster? 
Vi har diskutert hjemmesiden, og hva vi skal gjøre med den nå etter at Viggo har gitt seg. 
Hans Andreas Øygarden har sagt seg villig til å være med å bidra på hjemmesiden vår. 
 
Vedtak: Vi bestemmer oss for å arbeide mot ei ny hjemmeside, og opprette et 
medieutvalg. Bjørn, Andreas og Hans Andreas tar opp dette på neste møte. Hans Andreas 
Øygarden blir foreløpig ny webmaster og hans epost er: handreas86@gmail.com 
 
Eventuelt  
 

 Vi har diskutert info’n. Hva skal vi gjøre videre. Kanskje opp på neste årsmøte. 

Vedtak: Ingen spesielle, men mange meninger. 

 

 Veldig mye papirer som følger kasserer. Hva skal kastes? 

Vedtak: Bjørn tar med papirene til Bjørnar, og han ser gjennom alt før det evt. 

kastes. 

 

Ref. A. Trefjord 


